
 
 

 
 

Til Miljø- og Fødevareudvalget 
 
 
 

Vingsted, den 31. august 2016 
 
 
 
 
Kære Miljø- og Fødevareudvalg 
 
Jeg vil gerne på vegne af Danmarks Sportsfiskerforbund sige Miljø- og Fødevareudvalgets 
medlemmer rigtig mange tak for den store interesse, I viste ved jeres besøg ved Omme Å 
den 7. juni 2016. 
 
Under besøget optog vi som bekendt noget video, som vi nu har redigeret til en lille video-
film om fremtidens ådale, der bliver offentliggjort på vores medier en af de nærmeste dage. 
 
I kan se filmen her Fremtidens ådale 
 
Vi håber at besøget og filmen inspirerer jer og har givet jer indblik i de store natur- og miljø-
mæssige gevinster, man opnår, når myndigheder, lodsejere og frivillige samarbejder om 
holistiske løsninger, hvor man sammentænker vandløbsrestaureringer, genskabelse af den 
naturlige dynamik og hydrologi mellem vandløbet og dets enge, ekstensivering af land-
brugsdrift på engene, fjernelse af kvælstof og fosfor, reduktion af CO2-udledning samt gen-
skabelse af ådalens naturlige bufferkapacitet i forhold til klimasikring. 
 
Med venlig hilsen 

 
Verner W. Hansen 
Forbundsformand 
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https://youtu.be/mXZoQcydJjs

